To the Free &9 Indepena'ent' Eleflor;f of t/z\e Lower-
" down of Quebec,

GENTLEMEN,

=

THERE are three Gentlemén who offer them.
felves as Candidates tobecome your Reprelentatives, two of whom
have famjlieg;and property among you, which, conlequently, ce-
ments and makes them a part of that fociety whofe votes and intereft
they folicjt on the prefent occafjon. The third is“a perfon altoge-
ther unconnefled. with the people® whofe confidence he cyaves, and
- upon whom he leems eagerly determined to thruft himfelf. Anam-.
bitious fcrambler for confequence, power or place, cloathed with
impudence ' inftead of talents, with affurance inftead of found & fub-
ftanuial abilities, - A man who pofleflfes no real property, ' no family,
a bird of pallage, here 10 day and away to-morrow ; ‘a man not qua-
lified to vote in any County in the Province, according to the require.

ments of the Conftitution, Now judge for yourfelves.

Iam,

. GentLeMeN ELecTors,
with much efleem,

S AN INDEPENDANT ELECTOR.
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Thurfday, 5tb July,
ome o’Clocky P. M,
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Aux libres et z}za’e’pendanﬁ Elefleurs de la Ba/]e—vil[e
s de Quebec.,

»
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MEssiEuRS,

. IL y a trois Meflieurs qui fe préfentent ’
comme Candidats pour devenir vos Repréfentants, dont deux ont
leurs familles ¢t leurs biens parmi vous, ce qui, conféequemment, les
attache a cette Société dont ils font partie, et dont ils follicitent les
voix et l'intérét dans,la préfente occalion. , Le troifieme eft une
perfonne qui n'a ablolument aucune ligifon avec ce | peuple dont il
amplore la confiance, et auquel il paroit détermipé de s'accrocher
avec emp¥gellement, Celt un Grapilleur ambitieux qui cherche la con-
féquence, le pouvoir ou les places, quielt revétu d'impudence au lieu
de talents, et qui fubftitue | éffronterie a I'habiteté réelle.—Un homme
qui ne polT‘edc. aocun bien fonds, aucune famille; un oifeau volant,
aujourd’hm ic1, et demain ailleurs; un homme nullement qualifié,
{fuivant les requifitions de-la Conftitution, a voter dans aucun Comté
de cette Province, Maintenant je vous laifle a juger pour vous-mémes,

Je luis,

MEssIEURS LES ELECTEURS,

Avec beaucoup deftime,

UN ELECTEUR INDEPENDANT.

]tvudi, 5¢. ]ni“ﬂ, ) } \”( d‘;

une beure aprés-midi.
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